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• Den 27. mai møttes dugnadskomiteen for å planlegge dugnadssesongen. Planen er i all hovedsak gjennomført. På de neste 

sidene framgår oversikt over gjennomførte prosjekter. På fellesdugnaden 2. september deltok 40 fra alle tre hyttefeltene. 

Fellesdugnaden ble avsluttet med sosialt samvær ved gapahuken nedenfor vannbassenget, med grilling av pølser med dertil 

drikke. Stor takk til alle som hadde anledning til å delta på årets fellesdugnad og øvrige dugnader og for en fremragende utført

jobb, stå på vilje og masse godt humør. Thorbjørn Ellefsen og Roald Alsterberg fortjener en ekstra stor takk for sin innsats som

er langt over det som kan forventes av frivillig innsats. I tillegg til deltagelse på fellesdugnaden og andre dugnader, har de fraktet 

alt materiell til bygging av broer og klopper samt transport av ved. 

• Stor takk også til vår gode samarbeidspartner Fjellservice AS som vederlagsfritt har lånt oss ATV for utkjøring av materiell og for 

materiell for bygging av broer. Tusen takk til bobestyrer ved Risbakken Sag for materiell til brobygging og klopping.

• Det har over flere år vært jobbet med å få til en løsning for løypekjøring på oversiden av setra til Ellen Fauske. I forrige 

årsrapport framgår at det er oppnådd enighet om at den såkalte «Strafferunden» ikke lenger kunne brukes da det har vært flere

farlige situasjoner. EU ved Ellen Fauske la fram en skisse for dels nye traseer for å redusere risikoen for bruk av «strafferunden». 

Seks fra Dugnadskomiteen deltok på befaringen, og vi var enige om at forslag til nye traseer ville redusere risikoen for uhell, 

samtidig som det ville representere en fin fornyelse av løypenettet.

• Dessverre fikk vi ikke ryddet den delen som var foreslått der «Strafferunden» krysser Hovdroarunden, fordi Engerdal kommune 

etter en befaring ville at det skulle gjennomføres en kartlegging av biologisk mangfold før rydding av traseen. Dette skikrysset

utgjør også en risiko da skiløpere fra Strafferunden kommer rett inn i Hovdroarunden i dels stor fart. For å redusere risikoen i 

dette løypekrysset er det ryddet slik at man svinger svakt til høyre når man kommer fra sør og krysser traseen til 

Hovdroarunden 30 meter høyere opp. Farten vil derved være betydelig redusert.

• For å gjennomføre noen av prosjektene søkte vi i henhold til tidligere praksis Engerdal kommune om tillatelse for å benytte ATV 

og gravemaskin. Det viste seg at kommunen nå legger til grunn en strengere anvendelse av lovverket. Imidlertid fikk vi tillatelse 

til å benytte ATV for framkjøring av materialer for bygging av nye broer og to av fire prosjekter med bruk av gravemaskin. 

Konsekvensen av en mer restriktiv holdning til bruk av maskinelt utstyr i utmark, er at vi i stor grad må frakte materiell ut

vinterstid enten med snøscooter eller løypemaskin. Det vil innebære at det er nødvendig at vi må starte planleggingen for 

kommende år mye tidligere slik at vi får ut nødvendig materiell på snøføre.
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Innledning



Gjennom-
føring

Endringer og justeringer av løypetraseer

1. Nye traseer ved Hovden
➢ Befaring av nye traseer som delvis erstatter «Strafferunden» sammen med EU v/ Ellen Fauske. Nye 

traseer ble merket og GPS registrert.
➢ Befaring sammen med Statskog v/ Anne Hilde Rønes
➢ Befaring sammen med Engerdal kommune,  EU, Statskog og Fjellstyret etter at traseen måtte justeres 

noe for å unngå bruk av gravemaskin
➢ De nye traseene på ca 1 km er ryddet på fellesdugnaden 2. september og en dugnad 21. oktober

2. Nedkjøring fra Fjelløypa 
➢ Befaring med Fjellservice v/ Svein Ove Nordsveen av ny trase ved nedkjøringa ved vannbassenget, slik 

at «utfortraseen» kobler seg på løypa fra parkeringsplassen i Vintervegen ved gapahuken
➢ Den nye traseen er ryddet på en dugnad 17. juli og merket

3. Tilførselsløypa fra Vinterveien til Fjelløypa
➢ Befaring med Fjellservice v/ Svein Ove Nordsveen for å få til en merket trase på tilførselsløypa fra 

enden av Vinterveien og opp til Fjellløypa slik at det blir trygt å benytte løypemaskina.
➢ Traseen er ryddet og merket

4. Løypa fra Magnhildbrennskarven til Hovden hyttegrend
➢ Nedre del av løypa er ryddet slik at det er bedre oversikt. Gjenstår noe gravearbeid.

5. Løypa fra krysset ved Nordskarven ned mot myra ved hyttefeltet 
➢ Befaring med Fjellservice v/ Svein Ove Nordsveen
➢ Traseen er ryddet og utbedret
 



Gjennom-
føring

Vedlikehold av løypetraseer 

1. Ny bro over Lortbekken
➢ Befaring og planlegging av ny bro over Lortbekken ved Kuholet. Den gamle var delvis ødelagt som 

følge av flom 
➢ Anskaffelse og frakt av materialer ved hjelp av ATV
➢ Ny bro bygget under fellesdugnaden 2. september

2. Ny bro over Lauvbekken
➢ Befaring og planlegging av ny bro over Lauvbekken mellom Hovden Hyttegrend og Kuholskarven. Den 

gamle var ødelagt som følge av flom
➢ Anskaffelse og frakt av materialer ved hjelp av ATV
➢ Ny bro bygget under fellesdugnaden 2. september

3. Nytt toppdekke på brua over Sagbekken
➢ Befaring og planlegging av nytt toppdekke på broa over Sagbekken sør for Solheim Hyttegrend  
➢ Nytt toppdekke er bygget

4. Traseen mellom Solheim Hyttegrend – Ørnholdbekken – Hundskampen
➢ Ryddet busker og trær som var til hinder for løypemaskina

5. Traseen mellom Solheim hyttegrend og Knuten
➢ Ryddet busker og trær som var til hinder for løypemaskina. Fortsatt behov for mer rydding.

6. Myrsig rett sør for Lauvbekken
➢ Det er utført arbeide for å redusere myrsiget ved det bløte partiet rett sør for Lauvbekken mellom 

Hovden Hyttegrend og Kuholskarven



Gjennom-
føring

Vedlikehold på fjellet av gapahuker og løypetraseer

1. Svarthammarskaret
➢ Gapahuken ble beiset på fellesdugnaden 2. september

2. Hundskampen
➢ Gapahuken er bardunert

2. Fjelløypene
➢ Vedlikeholdt merkefliser og stolper i fjelløypene under fellesdugnaden 
➢ Fjernet merkestolper i fjelløypa langs Lauvbekken til «badeplassen/kulpen» under fellesdugnaden. 

Denne delen av traseen kjøres ikke lengere fordi det legger seg for lite snø der.
➢ Kvist i den nye traseen sør for vannbassenget ble ryddet under fellesdugnaden

 



Gjennom-
føring

Stier

1. Klopp over Øvre Knulmyra
➢ Frakt av materialer
➢ Forlenget eksisterende klopp under fellesdugnaden

2. Sti mellom Hovden hyttegrend og Kuholskarven
➢ Ny sti merket for å redusere behovet for å gå i myr på begge sider av Lauvbekken
➢ Befaring med Statskog v/ Anne Hilde Rønes.  Statskog er grunneier og må godkjenne ny sti med 

samtykke av Fjellstyre 
➢ Frakt av materiell noe klopping der stien krysser skiløypa nord for Lauvbekken
➢ Klopping er gjennomført 

 



Ved til 
gapahukene!

• Mange trær måtte felles ved 
rydding av ny trase sør for 
vannbassenget.

• Under fellesdugnaden ble en 
betydelig del kappet, kløyvd og 
pakket.

• Etter fellesdugnaden ble 
resterende kappet, dels kløvd 
og pakket.

• 10 kubikk ved er fraktet og 
lagret ved skikrysset nedenfor 
vannbasseng!

• Tusen takk til grunneier Svein 
Ove Nordsveen som ga dette 
til Hytteforeningen som ved for 
bruk til gapahukene.


	Lysbilde 1: Årsrapport 2023
	Lysbilde 2
	Lysbilde 3: Gjennom-føring
	Lysbilde 4: Gjennom-føring
	Lysbilde 5: Gjennom-føring
	Lysbilde 6: Gjennom-føring
	Lysbilde 7: Ved til gapahukene!

